

6D5N (AU6PR)

Fascinating PERTH & Beyond



Perth City



Fremantle Market



Nambung National Park Pinnacles



HIGHLIGHTS

Perth:

✦ Perth City Tours: Driving pass Parliament House, St Georges Terrace, Barrack Street Arch, Council House and Governor's Residence

✦ Swan Bell Tower (View)

✦ Kings Park Botanical Garden

✦ Fremantle: Monument Hill, Fisherman Harbour, Roundhouse, Esplanade, Cappuccino Strip, Cottesloe Beach

Mandurah:

✦ Dolphin & Scenic Marine Cruise

Nambung National Park :

✦ Sandboarding Adventure

✦ Lobster Shack Lobster Lunch

✦ Pinnacles Desert



MEALS

5 Breakfasts,

3 Lunches, 4 Dinners

DAY 1 Dinner

Singapore ✈ Perth

• Assemble at Changi International Airport. Have a pleasant flight to Perth – Capital city of Western Australia. Upon Arrival, Transfer to Hotel for check in.

• **Perth City Orientation Tour** – Driving pass Parliament House, St Georges Terrace, to see clever integration of Perth's historic and contemporary buildings, Barrack Street Arch, Council House and Governor's Residence.

• Photo-stop at Swan Bell Tower & Elizabeth Quay

• **Kings Park Botanical Garden** – Stroll across the Federation Walkway and check-out the giant boab tree.

DAY 2 Breakfast/Lunch/Dinner

Perth 🚗 Swan Valley 🚗 Perth

• **Caversham Wildlife Park** – Here showcases many of Australia's unique native animals, including koalas, wallabies, possums, Tasmanian devils and wombats – providing visitors with the opportunity for a close-up encounter with some Australian icons!

• **House of Honey** – Stop at House of Honey for some honey product tasting.

DAY 3 Breakfast/Lunch/Dinner

Perth 🚗 Mandurah 🚗 Fremantle

• **Dolphin & Scenic Marine Cruise** – Onboard Scenic cruise to explore the vast, calm, inland waterways and Indian Ocean in and around beautiful Mandurah.

• **Monument Hill** – The Fremantle War Memorial, located at Monument Hill in Fremantle, is surrounded by beautiful rose gardens and well maintained lawns.

• **Fisherman Harbour** – WA's largest working port and is home to over 400 fishing boats. The harbour was built in 1919 when a 300 metre breakwater was constructed to provide an anchorage for fishing vessels.

• **Roundhouse** – The Fremantle Round House is the oldest public building in Western Australia, purpose built as a jail when the Swan River Colony was first settled.

• **Esplanade** – The Fremantle Esplanade playground and surrounding space cater for all ages. It is situated on Marine Terrace.

• **Cappuccino Strip** – Fremantle is renowned for its cafes and coffee shops, most notably on the 'Cappuccino Strip.

• **Fremantle Weekend Market** – WA's Ultimate Market Experience for locals and tourists with over 100 years of Experience. It was established in 1897 and has become one of the most recognised and celebrated attractions in Fremantle. *Open on Fri, Sat, Sun

• **Cottesloe Beach** – Photo stop at one of Perth's most iconic shorelines, known for its crystal clear waters.

DAY 4 Breakfast/Lunch/Dinner

Perth 🚗 Nambung National Park 🚗 Perth

• **Sandboarding Adventure** – Lancelin in WA is a premier sandboarding destination. Pure white sand rises three storeys high. Experience the awesome white sand dunes on a sandboard here.

• **Lobster Shack** – Enjoy special Lobster Lunch here.

• **Pinnacles Desert** – A sandy, barren landscape filled with thousands of limestone pillars pointing towards the heavens, The Pinnacles are one of Australia's most unique and intriguing landscapes.

DAY 5 Breakfast

Perth Free Day

• Today will be Free & Easy day. You may consider to join for optional tour that plan for you.

DAY 6 Breakfast

Perth ✈ Singapore

• Transfer to Perth Airport for the flight back home. We hope that you have had an enjoyable vacation with CTC Travel and we look forward to your next holiday with us.

*NOTES:

1. Minimum group size is required for a confirmed departure.
2. Tour is conducted in English/Chinese
3. Due to local or religious festivals/ unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice period.
4. We reserve the right to change/ amend of certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice..
5. In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

6天5晚 (AU6PR) 迷人珀斯 & 市郊游



行程亮点

珀斯:

- ✦ 珀斯市区游: 途经国会大厦, 圣乔治梯台, 巴拉克街拱门, 议会大厦和州长官邸
- ✦ 天鹅钟塔 (外观)
- ✦ 国王公园植物园
- ✦ 费里曼特尔: 纪念碑山, 渔人码头, 圆屋, 滨海艺术中心, 卡布奇诺大道, 周末市集, 科茨洛海滩

曼杜拉:

- ✦ 观赏海豚游船

天鹅谷:

- ✦ 蜂蜜养殖场

- ✦ Caversham 野生动物园

南邦国家公园:

- ✦ 刺激滑沙乐 ✦ 龙虾午餐
- ✦ 尖峰石阵沙漠



膳食

5顿早餐 / 3顿午餐 / 4顿晚餐

第1天 晚餐

新加坡 ✈ 珀斯

- 聚集新加坡樟宜机场搭乘豪华客机飞往珀斯 - 西澳首府, 开始您的旅程。
- 珀斯市区游 - 途经国会大厦, 圣乔治梯台, 巴拉克街拱门, 议会大厦和州长官邸。
- 停留天鹅钟塔及伊丽莎白码头拍照留念。
- 国王公园植物园 - 漫步在联邦人行大道上, 看看巨型的猴面包树。

第2天 早/午/晚餐

珀斯 ✈ 天鹅谷 ✈ 珀斯

- Caversham 野生动物园 - 这里展示了许多澳洲独特的本土动物, 包括树熊, 小袋鼠, 塔斯马尼亚恶魔和袋熊, 让游客们有机会近距离接触澳洲的一些标志性动物!
- 蜂蜜养殖场 - 停留蜂蜜养殖场品尝及选购蜂蜜产品。



第3天 早/午/晚餐

珀斯 ✈ 曼特拉 ✈ 费里曼特尔

- 观赏海豚游船 - 登上观赏海豚游船, 探索美丽的曼特拉及世界著名的皮尔-哈维河口, 其周围广阔平静的内陆水道衔接印度洋, 沿途您将观赏可爱的海豚。
- 纪念碑山 - 费里曼特尔战争纪念馆位于费里曼特尔的纪念碑山, 周围环绕着美丽的玫瑰园草坪。这个美丽公园建立在小山上, 在此可以一览费里曼特尔和海港的美景。
- 渔人码头 - 西澳最大的工作码头, 拥有400多艘渔船。该港口建于1919年, 这里当时建造了一个300米的防波堤, 为渔船提供锚地。
- 圆屋 - 圆屋是西澳最古老的公共建筑物, 在天鹅河殖民地首次定居时专门作为监狱。
- 滨海艺术中心 - 这里游乐场和周边空间适合所有年龄段的游客, 位于海洋梯台。
- 卡布奇诺大道 - 费里曼特尔以其咖啡馆和咖啡文化而闻名, 最著名的是“卡布奇诺大道”, 这里是南露台的一部分, 以其露天餐饮文化而闻名。
- 费里曼特尔周末市集 - 西澳拥有100年市集经验的著名市集, 受到本地人与游客的爱戴。它成立于1897年, 现已成为费里曼特尔最著名的景点之一。*只营业于周五, 六, 日
- 科茨洛海滩 - 最佳为西澳最具代表的拍照地点, 以其清澈海水而闻名。

第4天 早/午/晚餐

珀斯 ✈ 南邦国家公园 ✈ 珀斯

- 刺激滑沙乐 - 西澳的兰斯林是首屈一指的滑板滑沙胜地。纯白的沙丘高达三层。在这白色沙丘您将尽情体验滑沙带来的快感。
- 龙虾小屋 - 在这里享用美味的龙虾大餐。
- 尖峰石阵沙漠 - 尖峰石阵是一片荒芜的沙质景观, 数千根指向天空的沙石灰岩柱子, 是澳洲最独特, 最迷人的天然景观之一。



第5天 早餐

珀斯自由日

- 今天是自由日。您将可考虑参加为您安排的自费节目。

第6天 早餐

珀斯 ✈ 新加坡

- 前往珀斯机场搭乘国际航班飞返新加坡。感谢您选择大通旅游, 期待再次与您畅游世界!

备注:

1. 团队确认出发有最低人数要求。
2. 团队以英文或者中文服务运作。
3. 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为。
4. 准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
5. 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。